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ZÁPIS ze zasedání zastupitelstva č. 4/2025
Město Týniště nad Orlicí

datum: 16. 6. 2025, čas: 16:00 - anonymizovaná verze zápisu
Úvodní prezence:

Přítomni:
(16) MUDr. Jan Beránek, PhDr. Veronika Čepelková, Ing. Lukáš Drozdík, Ing. Simona Gavláková,
Jitka Gažiová, Roman Klimeš, Jana Kupcová, Ing. Vladimíra Lesenská, Pavel Nadrchal, Vladimír
Polášek, Ing. Michal Procházka, Petr Rydrych, Václav Šerejch, Mgr. Martin Štěpánek, Mgr.
Miroslav Švandelík, MUDr. Leoš Voborník

Omluveni: (1) Ing. Mgr. Markéta Píšová Ph.D.
Nepřítomni: (0)
Další přítomní a hosté:
Zapisovatel/ka: Markéta Kašková
Předsedající: Ing. Michal Procházka

Přítomno je 16 z 17 členů a zastupitelstvo je usnášeníschopné.
Jednání zahájeno 16.06.2025 v 16:02:40

1. Volba pracovních komisí (bod číslo 1)
Předkladatel: Ing. Michal Procházka
Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:03:19

Předsedající navrhl jednotlivé členy pracovních komisí
Návrhová komise:
Mandátová a volební komise:
Ověřovatelé: Petr Rydrych, Roman Klimeš

Diskuze zahájena v 16:03:19

Hlasování

pro:
(16) Ing. Lukáš Drozdík , MUDr. Jan Beránek , PhDr. Veronika Čepelková , Ing. Simona Gavláková , Roman
Klimeš , Ing. Vladimíra Lesenská , Pavel Nadrchal , Vladimír Polášek , Ing. Michal Procházka , Petr Rydrych ,
Václav Šerejch , Mgr. Miroslav Švandelík , Mgr. Martin Štěpánek , MUDr. Leoš Voborník , Jana Kupcová , Jitka
Gažiová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:05:11

2. Schválení programu jednání (bod číslo 2)
Předkladatel: Ing. Michal Procházka
Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:05:18
Program jednání
1. Volba pracovních komisí
2. Schválení programu jednání
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3. Informace starosty
4. Veřejná prezentace závěrů MEK
5. Informace o činnosti rady města č. 8, 9, 10, 11,12/2025
6. Kontrola zápisu z minulého zasedání zastupitelstva města
7. Kontrola plnění usnesení
8. Informace z jednání starosty města s řediteli školských příspěvkových organizací města
9. Dodatek č. 1 Zřizovací listiny Základní škola Týniště nad Orlicí
10. Žádost o povolení Dodatku ke Zřizovací listině v oblasti doplňkové činnosti Základní umělecké
školy Týniště nad Orlicí
11. Zpráva finančního výboru
12. Žádost o financování pozice sociálního pedagoga na ZŠ Týniště nad Orlicí
13. Návrh závěrečného účtu města Týniště nad Orlicí za rok 2024
14. Účetní závěrka města Týniště nad Orlicí za rok 2024
15. Rozpočtové opatření č. 7/2025
16. Obec Albrechtice n. O. - sdílená kola/rozpočtová změna
17. TJ Sokol Křivice - žádost o dotaci/rozpočtová změna
18. SK Týniště nad Orlicí, žádost o dotaci (havárie na kotelně)/rozpočtová změna
19. ESOP účetní a daňová kancelář, Smlouva/rozpočtová změna
20. Rozpočtová změna - nákup pozemku ve Štěpánovsku
21. Rozpočtová změna, Rozhodnutí o poskytnutí dotace v projektu Pořízení nového DA pro JSDH
města Týniště n. O.
22. Rozpočtová změna - dovybavení nového dopravního automobilu pro hasiče
23. Rozpočtové opatření č. 9/2025
24. Pověření paní Lucii Bartákové k jednání za město Týniště nad Orlicí ve věcech technických a
správních záležitostech stavebních a územních řízení na území města a dále ve věcech, kde město
vystupuje jako stavebník.
25. Směrnice č.1/2025 pro zadávání veřejných zakázek malého rozsahu (ÚSC - Město Týniště nad
Orlicí)
26. Představení koncepce správy a rozvoje městského bytového fondu města Týniště nad Orlicí
27. Využití předkupního práva při prodeji chaty ev. č. 11 na poz. č. 6956/32 v k.ú. Holice v Čechách
28. Převod kříže v majetku Římskokatolické farnosti Týniště nad Orlicí
29. Převod hřbitova v majetku Římskokatolické farnosti Týniště nad Orlicí
30. Koupě pozemku par. č. 501/4 v k. ú. Štěpánovsko
31. Směna části pozemku par. č. st. 21 v k. ú. Štěpánovsko za části pozemku par. č. 443/15 v k. ú.
Štěpánovsko
32. Směna části pozemku par. č. 21/6 v k. ú. Štěpánovsko za část pozemku par. č. 461/6 v k. ú.
Štěpánovsko
33. Informace o placeném parkování na náměstí
34. Diskuze

Diskuze zahájena v 16:05:18

V 16:06:40 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Michal Procházka") v
tomto znění:

Zastupitelstvo schvaluje návrh programu jednání ze zveřejněné pozvánky s těmito změnami:
- doplňuje se bod č. 35 - Rozpočtové opatření č. 10/2025 - nařízení odstranění stavby
- bod. č. 35 bude projednán po bodu č. 24
- bod. č. 30 bude projednán po bodu č. 19

Hlasování
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pro:
(16) Ing. Lukáš Drozdík , MUDr. Jan Beránek , PhDr. Veronika Čepelková , Ing. Simona Gavláková , Roman
Klimeš , Ing. Vladimíra Lesenská , Pavel Nadrchal , Vladimír Polášek , Ing. Michal Procházka , Petr Rydrych ,
Václav Šerejch , Mgr. Miroslav Švandelík , Mgr. Martin Štěpánek , MUDr. Leoš Voborník , Jana Kupcová , Jitka
Gažiová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-68-4/25
zodpovídá:
termín: IHNED (16. 6. 2025)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:06:49

3. Informace starosty (bod číslo 3)
Předkladatel: Ing. Michal Procházka
Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:06:55

Důvodová zpráva:
Starosta města informuje o aktuálním dění ve městě a o chodu městského úřadu za období od
28.04.2025 dosud.

Diskuze zahájena v 16:06:55

K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. Michal Procházka

Zastupitelstvo bere informace k bodu č. 3 - Informace starosty na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:13:15

4. Veřejná prezentace závěrů MEK (bod číslo 4)
Předkladatel: Ing. Michal Procházka
Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:13:20

Důvodová zpráva:
Veřejná prezentace závěrů Místní energetické koncepce zpracovatelem společnosti FLOWBOX
Energy s.r.o., Vídeňská 400, 252 50 Vestec, IČ:17898684.

Diskuze zahájena v 16:13:20

K tomuto bodu se vyjádřili: Petr Gaman, Mgr. Martin Štěpánek, Mgr. Miroslav Švandelík

Zastupitelstvo bere informace k bodu č. 4 - Veřejná prezentace závěrů MEK na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:45:56

5. Informace o činnosti rady města č. 8, 9, 10, 11,12,13/2025 (bod
číslo 5)
Předkladatel: Ing. Michal Procházka
Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:46:14

Důvodová zpráva:
Rada města informuje zastupitele o své činnosti zveřejněním zápisů z jednání, která proběhla od
minulého zasedání zastupitelstva města, prostřednictvím elektronické aplikace Usneseni.cz.
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Diskuze zahájena v 16:46:14

K tomuto bodu se vyjádřili: Petr Rydrych, Ing. Michal Procházka, Mgr. Martin Štěpánek, MUDr.
Leoš Voborník, Mgr. Miroslav Švandelík, Pavel Nadrchal

V 16:54:07 odešel Petr Rydrych, přítomno 15 z 17 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(15) MUDr. Jan Beránek, PhDr. Veronika Čepelková, Ing. Lukáš Drozdík, Ing. Simona Gavláková, Jitka
Gažiová, Roman Klimeš, Jana Kupcová, Ing. Vladimíra Lesenská, Pavel Nadrchal, Vladimír Polášek, Ing.
Michal Procházka, Václav Šerejch, Mgr. Martin Štěpánek, Mgr. Miroslav Švandelík, MUDr. Leoš Voborník

Omluveni: (1) Ing. Mgr. Markéta Píšová Ph.D.
Nepřítomni: (1) Petr Rydrych

V 16:54:07 přišel Petr Rydrych, přítomno 16 z 17 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(16) MUDr. Jan Beránek, PhDr. Veronika Čepelková, Ing. Lukáš Drozdík, Ing. Simona Gavláková, Jitka
Gažiová, Roman Klimeš, Jana Kupcová, Ing. Vladimíra Lesenská, Pavel Nadrchal, Vladimír Polášek, Ing.
Michal Procházka, Václav Šerejch, Mgr. Martin Štěpánek, Mgr. Miroslav Švandelík, MUDr. Leoš Voborník,
Petr Rydrych

Omluveni: (1) Ing. Mgr. Markéta Píšová Ph.D.
Nepřítomni: (0)

Zastupitelstvo bere informace k bodu č. 5 - Informace o činnosti rady města č. 8, 9, 10,
11,12,13/2025 na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:02:21

6. Kontrola zápisu z minulého zasedání zastupitelstva města (bod
číslo 6)
Předkladatel: Ing. Michal Procházka
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:02:25

Důvodová zpráva:
Zápis z jednání Zastupitelstva města Týniště nad Orlicí č. 3/2025 ze dne 28.04.2025 je zveřejněn na
www.tyniste.cz prostřednictvím aplikace Usneseni.cz.

Diskuze zahájena v 17:02:25

Zastupitelstvo bere informace k bodu č. 6 - Kontrola zápisu z minulého zasedání
zastupitelstva města na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:03:25

7. Kontrola plnění usnesení (bod číslo 7)
Předkladatel: Ing. Michal Procházka
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:03:33

Důvodová zpráva:
Úkoly vyplývající z Usnesení Zastupitelstva města Týniště nad Orlicí č. 2/2025 pod č. usnesení:
UZ-56-2/25 , UZ-41-2/25 - trvá, UZ-57-2/25 - trvá, UZ-42-2/25 - trvá, UZ-29-2/25 - splněno,
UZ-36-2/25 - splněno, UZ-30-2/25 - splněno, UZ-58-2/25 - splněno, UZ-43-2/25 - splněno, UZ-32-2/25
- splněno, UZ-33-2/25 - splněno, UZ-34-2/25 - splněno, UZ-35-2/25 - splněno, UZ-31-2/25 - splněno,
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UZ-38-2/25 - splněno, UZ-39-2/25 - splněno, UZ-55-2/25 - splněno, UZ-37-2/25 - splněno, UZ-52-2/25
- splněno, UZ-53-2/25 - splněno, UZ-49-2/25 - splněno, UZ-48-2/25 - splněno, UZ-47-2/25 - splněno,
UZ-45-2/25 - splněno, UZ-46-2/25 - splněno, UZ-44-2/25 - splněno, UZ-50-2/25 - splněno, UZ-54-2/25
- splněno, UZ-51-2/25 - splněno, UZ-40-2/25 - splněno

Úkoly vyplývající z Usnesení Zastupitelstva města Týniště nad Orlicí č. 3/2025 pod č. usnesení:
UZ-66-3/25 - splněno, UZ-65-3/25 -splněno, UZ-59-3/25 - splněno, UZ-60-3/25 - splněno, UZ-63-3/25 -
splněno, UZ-61-3/25 - splněno, UZ-64-3/25 - splněno, UZ-67-3/25 - splněno, UZ-62-3/25 - splněno

Diskuze zahájena v 17:03:33

Zastupitelstvo bere informace k bodu č. 7 - Kontrola plnění usnesení na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:04:32

8. Informace z jednání starosty města s řediteli školských
příspěvkových organizací města (bod číslo 8)
Předkladatel: Ing. Michal Procházka
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:04:40

Důvodová zpráva:
Dne 10.06.2025 v 16:30 hodin v kanceláři starosty města proběhne jednání s řediteli školských
zařízení na téma:

financování nepedagogických i pedagogických pracovníků
sdílený kalendář akcí pro lepší přehlednost důležitých akcí ve městě
akce v adventním čase ZUŠ
ZŠ a DDM - nabídka aktivit na nový školní rok - vzhledem k žádostem ZŠ a ZUŠ o doplňkovou
činnost

Diskuze zahájena v 17:04:40

K tomuto bodu se vyjádřili: Václav Šerejch

Zastupitelstvo bere informace k bodu č. 8 - Informace z jednání starosty města s řediteli
školských příspěvkových organizací města na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:12:20

9. Dodatek č. 1 Zřizovací listiny Základní škola Týniště nad Orlicí
(bod číslo 9)
Předkladatel: Ing. Michal Procházka
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:12:26

Důvodová zpráva:
Ředitel základní školy Týniště nad Orlicí Mgr. Tomáš Haupt žádá o změnu zřizovací listiny dle
přiloženého dodatku č. 1. Důvodem je snaha efektivněji využívat majetek zřizovatele pro další
vzdělávací a zájmové činnosti. Především bych rád v budoucnu otevřel kroužky a školní kluby, které
by umožnily žákům rozvíjet další dovednosti jež si osvojují ve škole. Navazuji tak na současný rok,
kdy v rámci dotace NPO PROP financujeme klub školních dílen a klub Smíšek určený pro nejmenší
žáky. Kroužky a školní kluby by představovaly další zdroje financování do rozpočtu školy. Významné
rozšíření doplňkové činnosti o volné živnosti zase umožní, abychom mohli organizovat školní akce,
kde můžeme prodávat výrobky našich žáků.
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Diskuze zahájena v 17:12:26

K tomuto bodu se vyjádřili: Mgr. Miroslav Švandelík

V 17:15:10 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Michal Procházka") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města schvaluje Dodatek číslo 1. Zřizovací listiny příspěvkové organizace Základní
škola Týniště nad Orlicí upravuje rozsah bodu č. 1 VYMEZENÍ HLAVNÍHO ÚČELU A PŘEDMĚTU
ČINNOSTI a bodu č. 2 DOPLŇKOVÁ ČINNOST.

Hlasování

pro:
(16) Ing. Lukáš Drozdík , MUDr. Jan Beránek , PhDr. Veronika Čepelková , Ing. Simona Gavláková , Roman
Klimeš , Ing. Vladimíra Lesenská , Pavel Nadrchal , Vladimír Polášek , Ing. Michal Procházka , Petr Rydrych ,
Václav Šerejch , Mgr. Miroslav Švandelík , Mgr. Martin Štěpánek , MUDr. Leoš Voborník , Jana Kupcová , Jitka
Gažiová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-69-4/25
zodpovídá: Markéta Kašková
termín: 31. 7. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:15:20

10. Žádost o povolení Dodatku ke Zřizovací listině v oblasti
doplňkové činnosti Základní umělecké školy Týniště nad Orlicí
(bod číslo 10)
Předkladatel: Ing. Michal Procházka
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:15:25

Důvodová zpráva:
Základní umělecká škola, Týniště nad Orlicí, Tyršovo náměstí 235 žádá o dodatek zřizovací listiny v
oblasti doplňkové činnosti. Povolení doplňkové činnosti má umožnit přijetí uchazečům, kteří nebyli z
kapacitních důvodů umělecké školy přijati. Dále by doplňková činnosti umožnila spolupráci v
ostatních základních a mateřských školách v regionu, kde by pod záštitou umělecké školy mohly být,
po dohodě a zájmu, otevřeny umělecké kroužky. Dále by pedagogové školy mohli jako lektoři nabízet
a vést workshopy pro širokou veřejnost. Doplňková činnost by byla i finanční výpomocí.

Diskuze zahájena v 17:15:25

K tomuto bodu se vyjádřili: Mgr. Martin Štěpánek

V 17:19:43 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Michal Procházka") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města schvaluje žádost o povolení Dodatku ke Zřizovací listině v oblasti doplňkové
činnosti.

Hlasování
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pro:
(16) Ing. Lukáš Drozdík , MUDr. Jan Beránek , PhDr. Veronika Čepelková , Ing. Simona Gavláková , Roman
Klimeš , Ing. Vladimíra Lesenská , Pavel Nadrchal , Vladimír Polášek , Ing. Michal Procházka , Petr Rydrych ,
Václav Šerejch , Mgr. Miroslav Švandelík , Mgr. Martin Štěpánek , MUDr. Leoš Voborník , Jana Kupcová , Jitka
Gažiová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-70-4/25
zodpovídá: Markéta Kašková
termín: 29. 8. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:19:53

11. Zpráva finančního výboru (bod číslo 11)
Předkladatel: Petr Rydrych
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:19:57

Důvodová zpráva:
Zastupitelstvu města Týniště nad Orlicí předkládám zápis z jednání finančního výboru města Týniště
nad Orlicí ze dne 2.6.2025

Diskuze zahájena v 17:19:57

Zastupitelstvo bere informace k bodu č. 11 - Zpráva finančního výboru na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:25:48

12. Žádost o financování pozice sociálního pedagoga na ZŠ Týniště
nad Orlicí (bod číslo 12)
Předkladatel: Ing. Simona Gavláková
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:25:51

Důvodová zpráva:
Na 2.zasedání ZM dne 14.4.2025 jsme informovali o žádosti na financování pozice sociálního
pedagoga v kroužku SMÍŠEK na ZŠ Týniště nad Orlicí. Základní škola v Týništi nad Orlicí v letošním
školním roce využila dotaci na pozici sociálního pedagoga, který vede nově vzniklý klub Smíšek.
Tento klub je určen především pro znevýhodněné děti a funguje na principu nízkoprahových zařízení
tzn. děti tam chodí dobrovolně, nemusí se omlouvat, ale pokud přijdou, musí dodržovat pravidla
klubu (zjednodušeně řečeno). Nízkoprahové služby podporuje město příspěvkem pro organizaci
NZDM Prostor, který je zaměřen na větší děti. Fungováním klubu na ZŠ by se sociální podpora
města rozšířila, činnost organizace Prostor by navazovala na činnost ve škole. Protože není podpora
od kraje v této dotaci pokračovat, ale škola vidí veliký význam v této činnosti, oslovila škola
zřizovatele.
Jiné zdroje pro financování pozice sociálního pedagoga se nepodařilo dosud sehnat.
Roční náklady na mzdu včetně odvodů na práci sociálního pedagoga jsou v tuto chvíli cca 400 000 Kč
za rok. V rozpočtu 2025 by se jednalo o částku cca 130 000 Kč (mzdové náklady za září-prosinec
2025)

Diskuze zahájena v 17:25:51

K tomuto bodu se vyjádřili: Mgr. Miroslav Švandelík, Václav Šerejch

V 17:29:11 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Simona Gavláková") v
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tomto znění:

Zastupitelstvo města schvaluje ZŠ poskytnutí účelového příspěvku na financování sociálního
pedagoga v kroužku Smíšek ve výši 130.000 Kč a ukládá zařadit do rozpočtového opatření.

Hlasování

pro:
(16) Ing. Lukáš Drozdík , MUDr. Jan Beránek , PhDr. Veronika Čepelková , Ing. Simona Gavláková , Roman
Klimeš , Ing. Vladimíra Lesenská , Pavel Nadrchal , Vladimír Polášek , Ing. Michal Procházka , Petr Rydrych ,
Václav Šerejch , Mgr. Miroslav Švandelík , Mgr. Martin Štěpánek , MUDr. Leoš Voborník , Jana Kupcová , Jitka
Gažiová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-71-4/25
zodpovídá: Ing. Simona Gavláková
termín: 30. 6. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:29:22

13. Návrh závěrečného účtu města Týniště nad Orlicí za rok 2024
(bod číslo 13)
Předkladatel: Ing. Michal Procházka
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:29:27

Důvodová zpráva:
Územní samosprávný celek má povinnost vypracovat závěrečný účet za každý kalendářní rok.
Závěr auditu KÚ KHK zní:
I. Při přezkoumání hospodaření města Týniště nad Orlicí za rok 2024 nebyly zjištěny chyby a
nedostatky (§ 10 odst. 3 písm. a) zákona č. 420/2004 Sb.).
II. Při přezkoumání hospodaření města Týniště nad Orlicí za rok 2024 se neuvádí žádná rizika (§ 10
odst. 4 písm. a) zákona č. 420/2004 Sb.)
III. Při přezkoumání hospodaření - města Týniště nad Orlicí - za rok 2024
Byly zjištěny dle § 10 odst. 4 písm. b) následující ukazatele:
a) podíl pohledávek na rozpočtu územního celku 1,21 %
b) podíl závazků na rozpočtu územního celku 2,30 %
c) podíl zastaveného majetku na celkovém majetku územního celku 5,83 %
IV. Ověření poměru dluhu města Týniště nad Orlicí k průměru jeho příjmů za poslední 4 roky.
Ukazatel ve smyslu ust. § 10 odst. 4 písm. c) zákona č. 420/2004 Sb. za rok 2024 Podíl dluhu ÚC k
průměru jeho příjmů za poslední 4 rozpočtové roky 0,06 %. Částka překračující hranici 60 %
průměru jeho příjmů za poslední 4 roky v Kč ---. Částka představující 5% snížení dluhu v Kč ---
.Kontrolní skupina podle právního předpisu upravujícího rozpočtovou odpovědnost ověřila poměr
dluhu ÚSC k průměru jeho příjmů za poslední 4 rozpočtové roky. Výsledkem ověření je zjištění, že
dluh ÚSC nepřekročil 60 % průměru jeho příjmů za poslední 4 rozpočtové roky.
Kontrola je tedy bez výhrad. Nemusíme tedy, oproti předchozímu roku, přijímat žádná opatření.

Diskuze zahájena v 17:29:27

V 17:29:30 odešel Ing. Simona Gavláková, přítomno 15 z 17 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:
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Přítomni:
(15) MUDr. Jan Beránek, PhDr. Veronika Čepelková, Ing. Lukáš Drozdík, Jitka Gažiová, Roman Klimeš, Jana
Kupcová, Ing. Vladimíra Lesenská, Pavel Nadrchal, Vladimír Polášek, Ing. Michal Procházka, Václav Šerejch,
Mgr. Martin Štěpánek, Mgr. Miroslav Švandelík, MUDr. Leoš Voborník, Petr Rydrych

Omluveni: (1) Ing. Mgr. Markéta Píšová Ph.D.
Nepřítomni: (1) Ing. Simona Gavláková

V 17:29:56 odešel Mgr. Martin Štěpánek, přítomno 14 z 17 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(14) MUDr. Jan Beránek, PhDr. Veronika Čepelková, Ing. Lukáš Drozdík, Jitka Gažiová, Roman Klimeš, Jana
Kupcová, Ing. Vladimíra Lesenská, Pavel Nadrchal, Vladimír Polášek, Ing. Michal Procházka, Václav Šerejch,
Mgr. Miroslav Švandelík, MUDr. Leoš Voborník, Petr Rydrych

Omluveni: (1) Ing. Mgr. Markéta Píšová Ph.D.
Nepřítomni: (2) Ing. Simona Gavláková, Mgr. Martin Štěpánek

V 17:31:27 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Michal Procházka") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města Týniště nad Orlicí schvaluje celoroční hospodaření města a závěrečný účet
města Týniště nad Orlicí za rok 2024, včetně Zprávy Krajského úřadu Královéhradeckého kraje o
výsledku přezkoumání hospodaření města Týniště nad Orlicí za rok 2024, ve které nebyly zjištěny
chyby a nedostatky, bez výhrad.

Hlasování

pro:
(14) Ing. Lukáš Drozdík , MUDr. Jan Beránek , PhDr. Veronika Čepelková , Roman Klimeš , Ing. Vladimíra
Lesenská , Pavel Nadrchal , Vladimír Polášek , Ing. Michal Procházka , Petr Rydrych , Václav Šerejch , Mgr.
Miroslav Švandelík , MUDr. Leoš Voborník , Jana Kupcová , Jitka Gažiová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-72-4/25
zodpovídá: Ivana Oubrechtová
termín: 17. 7. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:31:36

14. Účetní závěrka města Týniště nad Orlicí za rok 2024 (bod číslo
14)
Předkladatel: Ing. Michal Procházka
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:31:39

Důvodová zpráva:
Závěrečný účet a jeho přílohy jsou současně dokumenty, které slouží jako podklady pro projednání
účetní závěrky města za rok 2024.

Diskuze zahájena v 17:31:39

V 17:31:53 přišel Ing. Simona Gavláková, přítomno 15 z 17 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:
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Přítomni:
(15) MUDr. Jan Beránek, PhDr. Veronika Čepelková, Ing. Lukáš Drozdík, Jitka Gažiová, Roman Klimeš, Jana
Kupcová, Ing. Vladimíra Lesenská, Pavel Nadrchal, Vladimír Polášek, Ing. Michal Procházka, Václav Šerejch,
Mgr. Miroslav Švandelík, MUDr. Leoš Voborník, Petr Rydrych, Ing. Simona Gavláková

Omluveni: (1) Ing. Mgr. Markéta Píšová Ph.D.
Nepřítomni: (1) Mgr. Martin Štěpánek

V 17:32:21 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Michal Procházka") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města Týniště nad Orlicí schvaluje účetní závěrku města Týniště nad Orlicí za rok
2024 včetně výsledku hospodaření ve výši 31.271.169,65 Kč.

Hlasování

pro:
(15) Ing. Lukáš Drozdík , MUDr. Jan Beránek , PhDr. Veronika Čepelková , Ing. Simona Gavláková , Roman
Klimeš , Ing. Vladimíra Lesenská , Pavel Nadrchal , Vladimír Polášek , Ing. Michal Procházka , Petr Rydrych ,
Václav Šerejch , Mgr. Miroslav Švandelík , MUDr. Leoš Voborník , Jana Kupcová , Jitka Gažiová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-73-4/25
zodpovídá: Ivana Oubrechtová
termín: 15. 7. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:32:43

15. Rozpočtové opatření č. 7/2025 (bod číslo 15)
Předkladatel: Ing. Michal Procházka
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:32:48

Důvodová zpráva:
Rozpočtová změna promítnutá v rozpočtovém opatření č. 7 byla projednána a schválena na jednání
rady města 14.04.2025. ZM je předkládáno informativně.

Diskuze zahájena v 17:32:48

V 17:33:40 přišel Mgr. Martin Štěpánek, přítomno 16 z 17 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(16) MUDr. Jan Beránek, PhDr. Veronika Čepelková, Ing. Lukáš Drozdík, Jitka Gažiová, Roman Klimeš, Jana
Kupcová, Ing. Vladimíra Lesenská, Pavel Nadrchal, Vladimír Polášek, Ing. Michal Procházka, Václav Šerejch,
Mgr. Miroslav Švandelík, MUDr. Leoš Voborník, Petr Rydrych, Ing. Simona Gavláková, Mgr. Martin Štěpánek

Omluveni: (1) Ing. Mgr. Markéta Píšová Ph.D.
Nepřítomni: (0)

Zastupitelstvo bere informace k bodu č. 15 - Rozpočtové opatření č. 7/2025 na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:33:40

16. Obec Albrechtice n. O. - sdílená kola/rozpočtová změna (bod
číslo 16)
Předkladatel: Ing. Michal Procházka
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Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:33:45

Důvodová zpráva:
Projekt sdílená kola začal dle smlouvy 1. 4. 2025. Do výběrového řízení se přihlásila jediná firma, se
kterou obec Albrechtice n. O. uzavřela smlouva. Začátkem roku bylo požádáno o dotaci z dotačního
titulu Podpora městské mobility v Královéhradeckém kraji formou služby sdílených kol. Dotační titul
poskytuje maximálně 75% podporu. Z částky 762 300 Kč je 571 725 Kč podpořeno dotačně. Zbývá
190 575 Kč jakožto společný podíl obce Albrechtice a města Týniště. Polovina spoluúčasti činí
95.287,50 Kč.
Situace se bude opakovat i příštím rokem.

Diskuze zahájena v 17:33:45

V 17:35:25 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Michal Procházka") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města Týniště nad Orlicí schvaluje dle svých kompetencí vyhrazených zákonem č.
128/2000 Sb. o obcích v platném znění, poskytnutí finančního daru ve výši 95.287,50 Kč obci
Albrechtice nad Orlicí (IČ 00579106). Dar je určen na úhradu reálného polovičního podílu na
spolufinancování služby Sdílená kola Albrechtice nad Orlicí – Týniště nad Orlicí.
Zastupitelstvo města současně s poskytnutím daru schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy o
poskytnutí finančního daru z rozpočtu města Týniště nad Orlicí mezi městem Týniště nad Orlicí a
obcí Albrechtice nad Orlicí. Starostu města pověřuje podpisem této smlouvy.

Hlasování

pro:
(16) Ing. Lukáš Drozdík , MUDr. Jan Beránek , PhDr. Veronika Čepelková , Ing. Simona Gavláková , Roman
Klimeš , Ing. Vladimíra Lesenská , Pavel Nadrchal , Vladimír Polášek , Ing. Michal Procházka , Petr Rydrych ,
Václav Šerejch , Mgr. Miroslav Švandelík , Mgr. Martin Štěpánek , MUDr. Leoš Voborník , Jana Kupcová , Jitka
Gažiová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-74-4/25
zodpovídá: Ivana Oubrechtová
termín: 30. 6. 2025

V 17:36:02 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Michal Procházka") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města Týniště nad Orlicí ukládá zapracovat výdaj ve výši 95.287,50 Kč pro obec
Albrechtice nad Orlicí do rozpočtového opatření č. 9/2025.

Hlasování

pro:
(16) Ing. Lukáš Drozdík , MUDr. Jan Beránek , PhDr. Veronika Čepelková , Ing. Simona Gavláková , Roman
Klimeš , Ing. Vladimíra Lesenská , Pavel Nadrchal , Vladimír Polášek , Ing. Michal Procházka , Petr Rydrych ,
Václav Šerejch , Mgr. Miroslav Švandelík , Mgr. Martin Štěpánek , MUDr. Leoš Voborník , Jana Kupcová , Jitka
Gažiová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-75-4/25
zodpovídá: Ivana Oubrechtová
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termín: 30. 6. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:36:13

17. TJ Sokol Křivice - žádost o dotaci/rozpočtová změna (bod číslo
17)
Předkladatel: Ing. Simona Gavláková
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:36:16

Důvodová zpráva:
TJ Sokol Křivice požádala o dotaci, která je určena na částečné pokrytí škodní události -
dlouhodobého úniku vody na fotbalovém hřišti. Celkové náklady 124.691 Kč, požadavek na dotaci
60.000 Kč. Podrobné zdůvodnění v žádosti o dotaci vč. cenové kalkulace (viz přílohy).

Diskuze zahájena v 17:36:16

K tomuto bodu se vyjádřili: MUDr. Leoš Voborník, Eva Králová, Mgr. Martin Štěpánek, Ing.
Vladimíra Lesenská

V 17:40:30 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Simona Gavláková") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města Týniště nad Orlicí schvaluje dle svých kompetencí vyhrazených zákonem č.
128/2000 Sb. o obcích v platném znění, poskytnutí individuální dotace ve výši 60.000 Kč TJ Sokol
Křivice, z. s. (IČ 48616982) za účelem částečného pokrytí škodní události - dlouhodobého úniku
vody na fotbalovém hřišti v Křivicích. Celková výše dotace představuje částku 60.000 Kč.
Zastupitelstvo města současně s poskytnutím dotace schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy o
poskytnutí dotace z rozpočtu města Týniště nad Orlicí mezi městem Týniště nad Orlicí a TJ Sokol
Křivice, z. s. Starostu města pověřuje podpisem této smlouvy.

Hlasování

pro:
(16) Ing. Lukáš Drozdík , MUDr. Jan Beránek , PhDr. Veronika Čepelková , Ing. Simona Gavláková , Roman
Klimeš , Ing. Vladimíra Lesenská , Pavel Nadrchal , Vladimír Polášek , Ing. Michal Procházka , Petr Rydrych ,
Václav Šerejch , Mgr. Miroslav Švandelík , Mgr. Martin Štěpánek , MUDr. Leoš Voborník , Jana Kupcová , Jitka
Gažiová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-76-4/25
zodpovídá: Michaela Soukupová
termín: 30. 6. 2025

V 17:40:56 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Simona Gavláková") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města Týniště nad Orlicí ukládá zapracovat výdaj ve výši 60.000 Kč pro TJ Sokol
Křivice, z. s. do rozpočtového opatření č. 9/2025.

Hlasování
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pro:
(16) Ing. Lukáš Drozdík , MUDr. Jan Beránek , PhDr. Veronika Čepelková , Ing. Simona Gavláková , Roman
Klimeš , Ing. Vladimíra Lesenská , Pavel Nadrchal , Vladimír Polášek , Ing. Michal Procházka , Petr Rydrych ,
Václav Šerejch , Mgr. Miroslav Švandelík , Mgr. Martin Štěpánek , MUDr. Leoš Voborník , Jana Kupcová , Jitka
Gažiová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-77-4/25
zodpovídá: Michaela Soukupová
termín: 30. 6. 2025

V 17:41:03 odešel PhDr. Veronika Čepelková, přítomno 15 z 17 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(15) MUDr. Jan Beránek, Ing. Lukáš Drozdík, Jitka Gažiová, Roman Klimeš, Jana Kupcová, Ing. Vladimíra
Lesenská, Pavel Nadrchal, Vladimír Polášek, Ing. Michal Procházka, Václav Šerejch, Mgr. Miroslav Švandelík,
MUDr. Leoš Voborník, Petr Rydrych, Ing. Simona Gavláková, Mgr. Martin Štěpánek

Omluveni: (1) Ing. Mgr. Markéta Píšová Ph.D.
Nepřítomni: (1) PhDr. Veronika Čepelková

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:41:04

18. SK Týniště nad Orlicí, žádost o dotaci (havárie na
kotelně)/rozpočtová změna (bod číslo 18)
Předkladatel: Ing. Michal Procházka
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:41:08

Důvodová zpráva:
SK Týniště nad Orlicí požádal o dotaci, která je určena pro atletický stadion. Konkrétně se jedná o
řešení havárie na kotelně (výměna kotle a bojleru + související práce). Celkové hodnota 163.395 Kč.
Žádost o dotaci + podklady v příloze.

Diskuze zahájena v 17:41:08

K tomuto bodu se vyjádřili: Mgr. Miroslav Švandelík, pan Ješina, Mgr. Martin Štěpánek, Václav
Šerejch, Ing. Vladimíra Lesenská, Zdeněk Ješina

V 17:45:12 přišel PhDr. Veronika Čepelková, přítomno 16 z 17 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(16) MUDr. Jan Beránek, Ing. Lukáš Drozdík, Jitka Gažiová, Roman Klimeš, Jana Kupcová, Ing. Vladimíra
Lesenská, Pavel Nadrchal, Vladimír Polášek, Ing. Michal Procházka, Václav Šerejch, Mgr. Miroslav Švandelík,
MUDr. Leoš Voborník, Petr Rydrych, Ing. Simona Gavláková, Mgr. Martin Štěpánek, PhDr. Veronika
Čepelková

Omluveni: (1) Ing. Mgr. Markéta Píšová Ph.D.
Nepřítomni: (0)

V 17:51:47 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Michal Procházka") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města Týniště nad Orlicí schvaluje dle svých kompetencí vyhrazených zákonem č.
128/2000 Sb. o obcích v platném znění, poskytnutí individuální dotace ve výši 163.395 Kč
Sportovnímu klubu Týniště nad Orlicí, z. s. (IČ 42885001) za účelem pokrytí nákladů spojených s
havárií na kotelně na atletickém stadionu.
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Zastupitelstvo města současně s poskytnutím dotace schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy o
poskytnutí dotace z rozpočtu města Týniště nad Orlicí mezi městem Týniště nad Orlicí a
Sportovním klubem Týniště nad Orlicí . Starostu města pověřuje podpisem této smlouvy.

Hlasování

pro:
(16) Ing. Lukáš Drozdík , MUDr. Jan Beránek , PhDr. Veronika Čepelková , Ing. Simona Gavláková , Roman
Klimeš , Ing. Vladimíra Lesenská , Pavel Nadrchal , Vladimír Polášek , Ing. Michal Procházka , Petr Rydrych ,
Václav Šerejch , Mgr. Miroslav Švandelík , Mgr. Martin Štěpánek , MUDr. Leoš Voborník , Jana Kupcová , Jitka
Gažiová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-78-4/25
zodpovídá: Michaela Soukupová
termín: 15. 8. 2025

V 17:52:03 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Michal Procházka") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města Týniště nad Orlicí ukládá zapracovat výdaj ve výši 163.395 Kč pro SK
Týniště nad Orlicí do rozpočtového opatření č. 9/2025.

Hlasování

pro:
(16) Ing. Lukáš Drozdík , MUDr. Jan Beránek , PhDr. Veronika Čepelková , Ing. Simona Gavláková , Roman
Klimeš , Ing. Vladimíra Lesenská , Pavel Nadrchal , Vladimír Polášek , Ing. Michal Procházka , Petr Rydrych ,
Václav Šerejch , Mgr. Miroslav Švandelík , Mgr. Martin Štěpánek , MUDr. Leoš Voborník , Jana Kupcová , Jitka
Gažiová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-79-4/25
zodpovídá: Ivana Oubrechtová
termín: 15. 8. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:52:12

19. ESOP účetní a daňová kancelář, Smlouva/rozpočtová změna
(bod číslo 19)
Předkladatel: Ing. Michal Procházka
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:52:23

Důvodová zpráva:
Na základě nezbytného šetření v DDM byla dohodnuta spolupráce s firmou ESOP Rychnov nad
Kněžnou. Rozsah prací je zatím odhadnut na 120 hodin, na což navazuje Smlouva o dohodnutých
postupech auditora. Tato spolupráce vychází na 170.000 Kč.

Diskuze zahájena v 17:52:23

K tomuto bodu se vyjádřili: Mgr. Miroslav Švandelík, Mgr. Martin Štěpánek

V 17:58:08 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Michal Procházka") v
tomto znění:
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Zastupitelstvo města Týniště nad Orlicí schvaluje uzavření Smlouvy o dohodnutých postupech
auditora pro firmu ESOP účetní a daňová kancelář s.r.o., Rychnov nad Kněžnou a ukládá
zapracovat částku 170.000 Kč do rozpočtového opatření č. 9/2025.

Hlasování

pro:
(16) Ing. Lukáš Drozdík , MUDr. Jan Beránek , PhDr. Veronika Čepelková , Ing. Simona Gavláková , Roman
Klimeš , Ing. Vladimíra Lesenská , Pavel Nadrchal , Vladimír Polášek , Ing. Michal Procházka , Petr Rydrych ,
Václav Šerejch , Mgr. Miroslav Švandelík , Mgr. Martin Štěpánek , MUDr. Leoš Voborník , Jana Kupcová , Jitka
Gažiová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-80-4/25
zodpovídá: Ing. Michal Procházka
termín: 17. 7. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:58:17

20. Koupě pozemku par. č. 501/4 v k. ú. Štěpánovsko (bod číslo 30)
Předkladatel: Ing. Michal Procházka
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:58:24

Důvodová zpráva:
Pozemek par. č. 501/4 o výměře 104 m2 v k. ú. Štěpánovsko je v současné době oplocen a je na něm
umístěn pingpongový stůl a zpevněná plocha. Na základě naší žádosti o koupi tohoto pozemku na
Povodí Labe byl zadán znalecký posudek, který určil cenu uvedeného pozemku na 50 740 Kč bez
DPH a současně se město zavázalo, že uhradí náklady na pořízení znaleckého posudku, které jsou
3000 Kč.
Předkládáme kupní smlouvu na koupi uvedeného pozemku, kde je připočteno DPH v zákonné výši na
celkovou částku 64 395,40 Kč. Doporučujeme tento pozemek koupit do vlastnictví města Týniště nad
Orlicí.

Diskuze zahájena v 17:58:24

V 17:59:33 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Michal Procházka") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města Týniště nad Orlicí schvaluje koupi pozemku par. č. 501/4 v k. ú.
Štěpánovsko o výměře 104 m2 od Povodí Labe, státní podnik,
IČ: 708 90 005 za cenu včetně znaleckého posudku v celkové výši 64 395,40 Kč a poplatky s
prodejem spojené a pověřuje starostu podpisem kupní smlouvy.

Hlasování

pro:
(16) Ing. Lukáš Drozdík , MUDr. Jan Beránek , PhDr. Veronika Čepelková , Ing. Simona Gavláková , Roman
Klimeš , Ing. Vladimíra Lesenská , Pavel Nadrchal , Vladimír Polášek , Ing. Michal Procházka , Petr Rydrych ,
Václav Šerejch , Mgr. Miroslav Švandelík , Mgr. Martin Štěpánek , MUDr. Leoš Voborník , Jana Kupcová , Jitka
Gažiová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
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Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-81-4/25
zodpovídá: Ivana Polášková
termín: 30. 6. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:59:47

21. Rozpočtová změna - nákup pozemku ve Štěpánovsku (bod číslo
20)
Předkladatel: Ing. Michal Procházka
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:00:09

Důvodová zpráva:
Při 12. jednání RM pod bodem č. 4 usnesením UR-222-12/25 byla schválena smlouva, kterou město
Týniště nad Orlicí bude kupovat pozemek v k. ú. Štěpánovsko za 70.000,- Kč.

Diskuze zahájena v 18:00:09

V 18:00:22 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Michal Procházka") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města Týniště nad Orlicí ukládá zapracovat částku 70.000,- Kč na koupi pozemku
ve Štěpánovsku + poplatky s prodejem spojené do rozpočtového opatření č. 9/2025.

Hlasování

pro:
(16) Ing. Lukáš Drozdík , MUDr. Jan Beránek , PhDr. Veronika Čepelková , Ing. Simona Gavláková , Roman
Klimeš , Ing. Vladimíra Lesenská , Pavel Nadrchal , Vladimír Polášek , Ing. Michal Procházka , Petr Rydrych ,
Václav Šerejch , Mgr. Miroslav Švandelík , Mgr. Martin Štěpánek , MUDr. Leoš Voborník , Jana Kupcová , Jitka
Gažiová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-82-4/25
zodpovídá: Ivana Oubrechtová
termín: 16. 7. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:00:30

22. Rozpočtová změna, Rozhodnutí o poskytnutí dotace v projektu
Pořízení nového DA pro JSDH města Týniště n. O. (bod číslo 21)
Předkladatel: Ing. Lukáš Drozdík
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:00:33

Důvodová zpráva:
07.05.2025 bylo předloženo Rozhodnutí o poskytnutí dotace č. j. MMR-41324/2024-55/1. Dotační
prostředky jsou určeny na pořízení nového dopravního automobilu pro JSDH města Týniště nad
Orlicí. Dotace je v režimu ex post.

Diskuze zahájena v 18:00:33

K tomuto bodu se vyjádřili: Mgr. Miroslav Švandelík
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V 18:01:36 odešel Ing. Simona Gavláková, přítomno 15 z 17 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(15) MUDr. Jan Beránek, Ing. Lukáš Drozdík, Jitka Gažiová, Roman Klimeš, Jana Kupcová, Ing. Vladimíra
Lesenská, Pavel Nadrchal, Vladimír Polášek, Ing. Michal Procházka, Václav Šerejch, Mgr. Miroslav Švandelík,
MUDr. Leoš Voborník, Petr Rydrych, Mgr. Martin Štěpánek, PhDr. Veronika Čepelková

Omluveni: (1) Ing. Mgr. Markéta Píšová Ph.D.
Nepřítomni: (1) Ing. Simona Gavláková

V 18:04:00 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Lukáš Drozdík") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města Týniště nad Orlicí ukládá zapracovat Rozhodnutí o poskytnutí dotace č. j.
MMR-41324/2024-55/1 na pořízení nového dopravního automobilu pro JSDH města Týniště nad
Orlicí do rozpočtového opatření č. 9/2025. Dotace je ve výši 1.424.050 Kč.

Hlasování

pro:
(15) Ing. Lukáš Drozdík , MUDr. Jan Beránek , PhDr. Veronika Čepelková , Roman Klimeš , Ing. Vladimíra
Lesenská , Pavel Nadrchal , Vladimír Polášek , Ing. Michal Procházka , Petr Rydrych , Václav Šerejch , Mgr.
Miroslav Švandelík , Mgr. Martin Štěpánek , MUDr. Leoš Voborník , Jana Kupcová , Jitka Gažiová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-83-4/25
zodpovídá: Ivana Oubrechtová
termín: 16. 7. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:04:09

23. Rozpočtová změna - dovybavení nového dopravního automobilu
pro hasiče (bod číslo 22)
Předkladatel: Ing. Lukáš Drozdík
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:04:15

Důvodová zpráva:
Na pořízení nového DA pro JSDH je v rozpočtu počítáno s částkou 2.000.000 Kč. Vzhledem k tomu,
že požadavek ze strany velitele hasičů na dovybavení přesahuje v součtu tuto částku, je nezbytné
chybějící část prostředků přesunout z provozních výdajů na investiční. Jedná se o 45.000 Kč.

Diskuze zahájena v 18:04:15

V 18:04:59 přišel Ing. Simona Gavláková, přítomno 16 z 17 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(16) MUDr. Jan Beránek, Ing. Lukáš Drozdík, Jitka Gažiová, Roman Klimeš, Jana Kupcová, Ing. Vladimíra
Lesenská, Pavel Nadrchal, Vladimír Polášek, Ing. Michal Procházka, Václav Šerejch, Mgr. Miroslav Švandelík,
MUDr. Leoš Voborník, Petr Rydrych, Mgr. Martin Štěpánek, PhDr. Veronika Čepelková, Ing. Simona
Gavláková

Omluveni: (1) Ing. Mgr. Markéta Píšová Ph.D.
Nepřítomni: (0)

V 18:05:18 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Lukáš Drozdík") v
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tomto znění:

Zastupitelstvo města Týniště nad Orlicí ukládá zapracovat prostředky nezbytné na dovybavení
dopravního automobilu pro JSDH města Týniště nad Orlicíve výši 45.000 Kč do rozpočtového
opatření č. 9/2025.

Hlasování

pro:
(16) Ing. Lukáš Drozdík , MUDr. Jan Beránek , PhDr. Veronika Čepelková , Ing. Simona Gavláková , Roman
Klimeš , Ing. Vladimíra Lesenská , Pavel Nadrchal , Vladimír Polášek , Ing. Michal Procházka , Petr Rydrych ,
Václav Šerejch , Mgr. Miroslav Švandelík , Mgr. Martin Štěpánek , MUDr. Leoš Voborník , Jana Kupcová , Jitka
Gažiová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-84-4/25
zodpovídá: Ivana Oubrechtová
termín: 16. 7. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:05:27

24. Rozpočtové opatření č. 9/2025 (bod číslo 23)
Předkladatel: Ing. Michal Procházka
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:05:32

Důvodová zpráva:
Do rozpočtového opatření č. 9/2025 jsou zapracovány změny pod č. j. 94 -96, 99/VFO/2025/ZM_4 +
- úprava výdajů pro ZUŠ - přesun mezi kapitálovými a provozními výdaji,
- převod volných finančních prostředků na termínovaný vklad u ČSOB,
- výdaje na financování sociálního pedagoga formou příspěvku zřizovatele pro ZŠ.

Diskuze zahájena v 18:05:32

V 18:06:52 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Michal Procházka") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města Týniště nad Orlicí schvaluje rozpočtové opatření číslo 9/2025 se změnami
předloženými pod č. j. 94 -96, 99 - 102/VFO/2025/ZM_4 a výdaje na financování sociálního
pedagoga formou příspěvku zřizovatele pro ZŠ.

Hlasování

pro:
(16) Ing. Lukáš Drozdík , MUDr. Jan Beránek , PhDr. Veronika Čepelková , Ing. Simona Gavláková , Roman
Klimeš , Ing. Vladimíra Lesenská , Pavel Nadrchal , Vladimír Polášek , Ing. Michal Procházka , Petr Rydrych ,
Václav Šerejch , Mgr. Miroslav Švandelík , Mgr. Martin Štěpánek , MUDr. Leoš Voborník , Jana Kupcová , Jitka
Gažiová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-85-4/25
zodpovídá: Ivana Oubrechtová
termín: 16. 7. 2025
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Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:07:00

25. Rozpočtové opatření č. 10/2025 - nařízení odstranění stavby
(bod číslo 35)
Předkladatel: Ing. Michal Procházka
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:07:06

Důvodová zpráva:
Usnesením UZ-55-2/25 zastupitelstvo schválilo provedení prací spojených s odstraněním stavby dle
vydaného rozhodnutí stavebním úřadem spis. zn. MÚTý/STAV/1549/2024/ve, č.j.
MÚTý/STAV/1549/2024-6 a uložilo připravit rozpočtové opatření k pokrytí předpokládaných výdajů v
částce 674.860 Kč.
Vynaložené prostředky budou následně odborem stavební úřad vymáhány po vlastnících stavby.

Diskuze zahájena v 18:07:06

K tomuto bodu se vyjádřili: Václav Šerejch, Mgr. Martin Štěpánek

V 18:11:16 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Michal Procházka") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města Týniště nad Orlicí schvaluje rozpočtové opatření číslo 10/2025 se změnou
předloženou pod č. j. 103/VFO/2025/ZM_4.

Hlasování

pro:
(15) Ing. Lukáš Drozdík , MUDr. Jan Beránek , PhDr. Veronika Čepelková , Ing. Simona Gavláková , Roman
Klimeš , Pavel Nadrchal , Vladimír Polášek , Ing. Michal Procházka , Petr Rydrych , Václav Šerejch , Mgr.
Miroslav Švandelík , Mgr. Martin Štěpánek , MUDr. Leoš Voborník , Jana Kupcová , Jitka Gažiová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (1) Ing. Vladimíra Lesenská

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-86-4/25
zodpovídá: Ivana Oubrechtová
termín: 17. 7. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:11:38

26. Pověření paní Lucii Bartákové k jednání za město Týniště nad
Orlicí ve věcech technických a správních záležitostech stavebních a
územních řízení na území města a dále ve věcech, kde město
vystupuje jako stavebník. (bod číslo 24)
Předkladatel: Ing. Michal Procházka
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:11:42

Důvodová zpráva:
Rada města předkládá zastupitelstvu k odsouhlasení pověřit Lucii Bartákovou k jednání za město
Týniště nad Orlicí ve věcech technických a správních záležitostech stavebních a územních řízení na
území města a dále ve věcech, kde město vystupuje jako stavebník. Lucie Bartáková nastoupila na
OSM 01.04. 2025 jako referent majetkové správy, investiční referent a referent hospodaření s
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majetkem státu a územních samosprávných celků.

Diskuze zahájena v 18:11:42

V 18:11:56 odešel Ing. Vladimíra Lesenská, přítomno 15 z 17 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(15) MUDr. Jan Beránek, Ing. Lukáš Drozdík, Jitka Gažiová, Roman Klimeš, Jana Kupcová, Pavel Nadrchal,
Vladimír Polášek, Ing. Michal Procházka, Václav Šerejch, Mgr. Miroslav Švandelík, MUDr. Leoš Voborník,
Petr Rydrych, Mgr. Martin Štěpánek, PhDr. Veronika Čepelková, Ing. Simona Gavláková

Omluveni: (1) Ing. Mgr. Markéta Píšová Ph.D.
Nepřítomni: (1) Ing. Vladimíra Lesenská

V 18:15:43 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Michal Procházka") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města souhlasí s pověřením Lucie Bartákové k jednání za město Týniště nad Orlicí
ve věcech technických a správních záležitostech stavebních a územních řízení na území města a
dále ve věcech, kde město vystupuje jako stavebník.

Hlasování

pro:
(15) Ing. Lukáš Drozdík , MUDr. Jan Beránek , PhDr. Veronika Čepelková , Ing. Simona Gavláková , Roman
Klimeš , Pavel Nadrchal , Vladimír Polášek , Ing. Michal Procházka , Petr Rydrych , Václav Šerejch , Mgr.
Miroslav Švandelík , Mgr. Martin Štěpánek , MUDr. Leoš Voborník , Jana Kupcová , Jitka Gažiová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-87-4/25
zodpovídá: Markéta Kašková
termín: 30. 6. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:15:52

27. Směrnice č.1/2025 pro zadávání veřejných zakázek malého
rozsahu (ÚSC - Město Týniště nad Orlicí) (bod číslo 25)
Předkladatel: Ing. Michal Procházka
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:15:57

Důvodová zpráva:
Z důvodu novelizace zákona o zadávání veřejných zakázek, která nabyla účinnosti dne 3.4.2025
předkládáme ZM Směrnici č.1/2025 pro zadávání veřejných zakázek malého rozsahu (ÚSC - Město
Týniště nad Orlicí) ve směrnici je zohledněno zvýšení limitů pro veřejné zakázky malého rozsahu.

Diskuze zahájena v 18:15:57

K tomuto bodu se vyjádřili: Mgr. Miroslav Švandelík, Václav Šerejch, paní Chaloupková, Mgr.
Martin Štěpánek, Ing. Vladimíra Lesenská, Jitka Gažiová

V 18:19:20 přišel Ing. Vladimíra Lesenská, přítomno 16 z 17 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:
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Přítomni:
(16) MUDr. Jan Beránek, Ing. Lukáš Drozdík, Jitka Gažiová, Roman Klimeš, Jana Kupcová, Pavel Nadrchal,
Vladimír Polášek, Ing. Michal Procházka, Václav Šerejch, Mgr. Miroslav Švandelík, MUDr. Leoš Voborník,
Petr Rydrych, Mgr. Martin Štěpánek, PhDr. Veronika Čepelková, Ing. Simona Gavláková, Ing. Vladimíra
Lesenská

Omluveni: (1) Ing. Mgr. Markéta Píšová Ph.D.
Nepřítomni: (0)

V 18:21:43 odešel Petr Rydrych, přítomno 15 z 17 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(15) MUDr. Jan Beránek, Ing. Lukáš Drozdík, Jitka Gažiová, Roman Klimeš, Jana Kupcová, Pavel Nadrchal,
Vladimír Polášek, Ing. Michal Procházka, Václav Šerejch, Mgr. Miroslav Švandelík, MUDr. Leoš Voborník,
Mgr. Martin Štěpánek, PhDr. Veronika Čepelková, Ing. Simona Gavláková, Ing. Vladimíra Lesenská

Omluveni: (1) Ing. Mgr. Markéta Píšová Ph.D.
Nepřítomni: (1) Petr Rydrych

V 18:21:43 přišel Petr Rydrych, přítomno 16 z 17 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(16) MUDr. Jan Beránek, Ing. Lukáš Drozdík, Jitka Gažiová, Roman Klimeš, Jana Kupcová, Pavel Nadrchal,
Vladimír Polášek, Ing. Michal Procházka, Václav Šerejch, Mgr. Miroslav Švandelík, MUDr. Leoš Voborník,
Mgr. Martin Štěpánek, PhDr. Veronika Čepelková, Ing. Simona Gavláková, Ing. Vladimíra Lesenská, Petr
Rydrych

Omluveni: (1) Ing. Mgr. Markéta Píšová Ph.D.
Nepřítomni: (0)

V 18:21:57 odešel Petr Rydrych, přítomno 15 z 17 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(15) MUDr. Jan Beránek, Ing. Lukáš Drozdík, Jitka Gažiová, Roman Klimeš, Jana Kupcová, Pavel Nadrchal,
Vladimír Polášek, Ing. Michal Procházka, Václav Šerejch, Mgr. Miroslav Švandelík, MUDr. Leoš Voborník,
Mgr. Martin Štěpánek, PhDr. Veronika Čepelková, Ing. Simona Gavláková, Ing. Vladimíra Lesenská

Omluveni: (1) Ing. Mgr. Markéta Píšová Ph.D.
Nepřítomni: (1) Petr Rydrych

V 18:23:40 přišel Petr Rydrych, přítomno 16 z 17 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(16) MUDr. Jan Beránek, Ing. Lukáš Drozdík, Jitka Gažiová, Roman Klimeš, Jana Kupcová, Pavel Nadrchal,
Vladimír Polášek, Ing. Michal Procházka, Václav Šerejch, Mgr. Miroslav Švandelík, MUDr. Leoš Voborník,
Mgr. Martin Štěpánek, PhDr. Veronika Čepelková, Ing. Simona Gavláková, Ing. Vladimíra Lesenská, Petr
Rydrych

Omluveni: (1) Ing. Mgr. Markéta Píšová Ph.D.
Nepřítomni: (0)

V 18:28:39 odešel Ing. Lukáš Drozdík, přítomno 15 z 17 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(15) MUDr. Jan Beránek, Jitka Gažiová, Roman Klimeš, Jana Kupcová, Pavel Nadrchal, Vladimír Polášek, Ing.
Michal Procházka, Václav Šerejch, Mgr. Miroslav Švandelík, MUDr. Leoš Voborník, Mgr. Martin Štěpánek,
PhDr. Veronika Čepelková, Ing. Simona Gavláková, Ing. Vladimíra Lesenská, Petr Rydrych

Omluveni: (1) Ing. Mgr. Markéta Píšová Ph.D.
Nepřítomni: (1) Ing. Lukáš Drozdík

V 18:29:55 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Michal Procházka") v
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tomto znění:

Zastupitelstvo města Týniště nad Orlicí schvaluje Směrnici č. 1/2025 pro zadávání veřejných
zakázek malého rozsahu (ÚSC - Město Týniště nad Orlicí) a ukládá starostovi města směrnici
podepsat.

Hlasování

pro:
(15) MUDr. Jan Beránek , PhDr. Veronika Čepelková , Ing. Simona Gavláková , Roman Klimeš , Ing. Vladimíra
Lesenská , Pavel Nadrchal , Vladimír Polášek , Ing. Michal Procházka , Petr Rydrych , Václav Šerejch , Mgr.
Miroslav Švandelík , Mgr. Martin Štěpánek , MUDr. Leoš Voborník , Jana Kupcová , Jitka Gažiová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-88-4/25
zodpovídá: Ing. Michal Procházka
termín: 30. 6. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:30:03

28. Představení koncepce správy a rozvoje městského bytového
fondu města Týniště nad Orlicí (bod číslo 26)
Předkladatel: Václav Šerejch
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:30:08

Důvodová zpráva:
Na základě usnesení č. UZ-28-1/25 ze Zastupitelstva města č. 1/2025 byla zpracována Koncepce,
která byla poslána zastupitelům 13. 4. 2025. Koncepce shrnuje aktuální stav a měla by pomoci v
přípravě dalších kroků stran rekonstrukce a další budoucnosti vlastnictví jednotlivých bytových
jednotek.

Diskuze zahájena v 18:30:08

K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. Michal Procházka, MUDr. Leoš Voborník, Mgr. Miroslav
Švandelík, Mgr. Martin Štěpánek, MUDr. Jan Beránek, Václav Šerejch, Ing. Vladimíra Lesenská

V 18:30:28 přišel Ing. Lukáš Drozdík, přítomno 16 z 17 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(16) MUDr. Jan Beránek, Jitka Gažiová, Roman Klimeš, Jana Kupcová, Pavel Nadrchal, Vladimír Polášek, Ing.
Michal Procházka, Václav Šerejch, Mgr. Miroslav Švandelík, MUDr. Leoš Voborník, Mgr. Martin Štěpánek,
PhDr. Veronika Čepelková, Ing. Simona Gavláková, Ing. Vladimíra Lesenská, Petr Rydrych, Ing. Lukáš
Drozdík

Omluveni: (1) Ing. Mgr. Markéta Píšová Ph.D.
Nepřítomni: (0)

Zastupitelstvo bere informace k bodu č. 26 - Představení koncepce správy a rozvoje
městského bytového fondu města Týniště nad Orlicí na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:48:14

29. Využití předkupního práva při prodeji chaty ev. č. 11 na poz. č.
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6956/32 v k.ú. Holice v Čechách (bod číslo 27)
Předkladatel: Ing. Michal Procházka
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:48:19

Důvodová zpráva:
Na Lesní družstvo Vysoké Chvojno s. r. o. obrátila paní █████████████████ s oznámením o
plánovaném prodeji její rekreační chaty ev. č. 11, která stojí v k. ú. Holice na pozemku p.č. 6956/32.
Tento pozemek je ve spoluvlastnictví měst a obcí Lesního družstva Vysoké Chvojno. V souladu
ustanovením § 3056 zákona č. 89/2012 Sb., občanského zákoníku mají vlastníci pozemku, na kterém
chata stojí, možnost využít předkupní právo na tuto stavbu. Rada města využití předkupního práva
nedoporučuje.

Diskuze zahájena v 18:48:19

V 18:48:59 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Michal Procházka") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města Týniště nad Orlicí zamítá nabídku využití předkupního práva při prodeji
chaty ev. č. 11 postavené na pozemku p.č. 6956/32 v k.ú. Holice v Čechách, který je v podílovém
spoluvlastnictví měst a obcí Lesního družstva Vysoké Chvojno.

Hlasování

pro:
(16) Ing. Lukáš Drozdík , MUDr. Jan Beránek , PhDr. Veronika Čepelková , Ing. Simona Gavláková , Roman
Klimeš , Ing. Vladimíra Lesenská , Pavel Nadrchal , Vladimír Polášek , Ing. Michal Procházka , Petr Rydrych ,
Václav Šerejch , Mgr. Miroslav Švandelík , Mgr. Martin Štěpánek , MUDr. Leoš Voborník , Jana Kupcová , Jitka
Gažiová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-89-4/25
zodpovídá: Markéta Kašková
termín: 30. 6. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:49:07

30. Převod kříže v majetku Římskokatolické farnosti Týniště nad
Orlicí (bod číslo 28)
Předkladatel: Ing. Simona Gavláková
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:49:14

Důvodová zpráva:
Římskokatolická církev nabízí převod kříže umístěného před kostelem v Křivicích na pozemku Města
Týniště nad Orlicí. Foto a návrh darovací smlouvy je v příloze.

Diskuze zahájena v 18:49:14

V 18:51:48 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Simona Gavláková") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města Týniště nad Orlicí schvaluje darovací smlouvu na pozemky parc. č. 666/2
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(socha krucifixu s kamenným podstavcem) v k.ú. Křivice, uzavřenou mezi smluvními stranami
Římskokatolická farnost Týniště nad Orlicí, IČ: 48617059, a městem Týniště nad Orlicí.

Hlasování

pro:
(15) Ing. Lukáš Drozdík , MUDr. Jan Beránek , PhDr. Veronika Čepelková , Ing. Simona Gavláková , Roman
Klimeš , Ing. Vladimíra Lesenská , Pavel Nadrchal , Vladimír Polášek , Ing. Michal Procházka , Petr Rydrych ,
Václav Šerejch , Mgr. Martin Štěpánek , MUDr. Leoš Voborník , Jana Kupcová , Jitka Gažiová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (1) Mgr. Miroslav Švandelík

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-90-4/25
zodpovídá: Ing. Simona Gavláková
termín: 30. 6. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:51:57

31. Převod hřbitova v majetku Římskokatolické farnosti Týniště
nad Orlicí (bod číslo 29)
Předkladatel: Ing. Simona Gavláková
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:52:00

Důvodová zpráva:
Římskokatolická církev nabídla k převodu hřbitov u kostela v Křivicích. Mnoho let se o hřbitov starají
služby města. Většina města má hřbitovy ve svém vlastnictví. Předkládaný návrh darovací smlouvy,
smlouvy o zřízení věcných břemen (služebností) a smlouvy o zřízení zákazu zcizení věcí jako práv
věcných je na pozemky parc. č. 94 (pohřebiště včetně zdi) a parc. č. 71 (márnice a nádvoří), v k.ú.
Křivice. Márnice a hřbitov jsou zařazeny mezi historické památky

Diskuze zahájena v 18:52:00

V 18:52:21 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Simona Gavláková") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města Týniště nad Orlicí schvaluje darovací smlouvu, smlouvu o zřízení věcných
břemen (služebností) a smlouvu o zřízení zákazu zcizení věcí jako práv věcných na pozemky parc.
č. 94 (pohřebiště) a parc. č. 71 (márnice a nádvoří), v k.ú. Křivice, uzavřenou mezi smluvními
stranami Římskokatolická farnost Týniště nad Orlicí, IČ: 48617059 a městem Týniště nad Orlicí.

Hlasování

pro:
(15) Ing. Lukáš Drozdík , MUDr. Jan Beránek , PhDr. Veronika Čepelková , Ing. Simona Gavláková , Roman
Klimeš , Ing. Vladimíra Lesenská , Pavel Nadrchal , Vladimír Polášek , Ing. Michal Procházka , Petr Rydrych ,
Václav Šerejch , Mgr. Martin Štěpánek , MUDr. Leoš Voborník , Jana Kupcová , Jitka Gažiová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (1) Mgr. Miroslav Švandelík

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-91-4/25
zodpovídá: Ing. Simona Gavláková
termín: 30. 6. 2025

V 18:52:31 odešel Mgr. Miroslav Švandelík, přítomno 15 z 17 zastupitelů.
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Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(15) MUDr. Jan Beránek, Jitka Gažiová, Roman Klimeš, Jana Kupcová, Pavel Nadrchal, Vladimír Polášek, Ing.
Michal Procházka, Václav Šerejch, MUDr. Leoš Voborník, Mgr. Martin Štěpánek, PhDr. Veronika Čepelková,
Ing. Simona Gavláková, Ing. Vladimíra Lesenská, Petr Rydrych, Ing. Lukáš Drozdík

Omluveni: (1) Ing. Mgr. Markéta Píšová Ph.D.
Nepřítomni: (1) Mgr. Miroslav Švandelík

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:52:34

32. Směna části pozemku par. č. st. 21 v k. ú. Štěpánovsko za části
pozemku par. č. 443/15 v k. ú. Štěpánovsko (bod číslo 31)
Předkladatel: Ing. Michal Procházka
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:52:38

Důvodová zpráva:
Jedná se o dlouhodobě chystanou směnu pozemků a to části pozemku par. č. st. 21 o výměře 20 m2 v
k. ú. Štěpánovsko za část pozemku par. č. 443/15 o výměře 11 m2 a část pozemku par. č. 443/15 o
výměře 6 m2 a část pozemku par. č. 443/15 o výměře 3 m2 v k. ú. Štěpánovsko. Na směňovaném
pozemku je vybudovaná silnice města Týniště nad Orlicí a zároveň na městském pozemku stojí
stavba druhého účastníka, tímto se stav napraví. Před samotnou směnou byl vyvěšen záměr.

Diskuze zahájena v 18:52:38

V 18:54:39 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Michal Procházka") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města Týniště nad Orlicí schvaluje směnu části pozemku par. č. st. 21, nově
odděleného pozemku par. č. 525 o výměře 20 m2 v k. ú. Štěpánovsko dle geometrického plánu č.
362-70/2017 do majetku města Týniště nad Orlicí za části pozemku par. č. 443/15, nově
odděleného pozemku par. č. 443/20 o výměře 3 m2 v k. ú. Štěpánovsko, nově odděleného
pozemku par. č. st. 458 o výměře 11 m2 v k. ú. Štěpánovsko dle geometrického plánu č.
362-70/2017 a nově odděleného pozemku par. č. 443/22 o výměře 6 m2 v k. ú. Štěpánovsko dle
geometrického plánu č. 480-61/2025 do majetku ████████████████████████████████
█████████████████████████████████████ a pověřuje starostu podpisem směnné
smlouvy.

Hlasování

pro:
(15) Ing. Lukáš Drozdík , MUDr. Jan Beránek , PhDr. Veronika Čepelková , Ing. Simona Gavláková , Roman
Klimeš , Ing. Vladimíra Lesenská , Pavel Nadrchal , Vladimír Polášek , Ing. Michal Procházka , Petr Rydrych ,
Václav Šerejch , Mgr. Martin Štěpánek , MUDr. Leoš Voborník , Jana Kupcová , Jitka Gažiová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-92-4/25
zodpovídá: Ivana Polášková
termín: 30. 6. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:54:48
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33. Směna části pozemku par. č. 21/6 v k. ú. Štěpánovsko za část
pozemku par. č. 461/6 v k. ú. Štěpánovsko (bod číslo 32)
Předkladatel: Ing. Michal Procházka
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:54:56

Důvodová zpráva:
Jedná se o chystanou směnu pozemků a to části pozemku par. č. 21/6 o výměře 23 m2 v k. ú.
Štěpánovsko v majetku firmy APCO technex, s. r.o. za část pozemku par. č. 461/6 o výměře 35 m2 v
majetku města Týniště nad Orlicí v k. ú. Štěpánovsko. Na směňovaném pozemku jsou umístěny
odpadní nádoby města Týniště nad Orlicí, před samotnou směnou byl vyvěšen záměr směny.

Diskuze zahájena v 18:54:56

V 18:55:05 přišel Mgr. Miroslav Švandelík, přítomno 16 z 17 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(16) MUDr. Jan Beránek, Jitka Gažiová, Roman Klimeš, Jana Kupcová, Pavel Nadrchal, Vladimír Polášek, Ing.
Michal Procházka, Václav Šerejch, MUDr. Leoš Voborník, Mgr. Martin Štěpánek, PhDr. Veronika Čepelková,
Ing. Simona Gavláková, Ing. Vladimíra Lesenská, Petr Rydrych, Ing. Lukáš Drozdík, Mgr. Miroslav Švandelík

Omluveni: (1) Ing. Mgr. Markéta Píšová Ph.D.
Nepřítomni: (0)

V 18:56:46 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Michal Procházka") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města Týniště nad Orlicí schvaluje směnu části pozemku par. č. 21/6, nově
odděleného pozemku par. č. 21/13 o výměře 23 m2 v k. ú. Štěpánovsko dle geometrického plánu
č. 479-20/2025 do majetku města Týniště nad Orlicí za část pozemku par. č. 461/6, nově
odděleného pozemku par. č. 461/7 o výměře 35 m2 v k. ú. Štěpánovsko dle geometrického plánu
č. 479-20/2025, do majetku společnosti APCO technex, s. r. o., IČ: 023 19 438, se sídlem
Záhornice 78, 517 32 Trnov a pověřuje starostu podpisem směnné smlouvy.

Hlasování

pro:
(16) Ing. Lukáš Drozdík , MUDr. Jan Beránek , PhDr. Veronika Čepelková , Ing. Simona Gavláková , Roman
Klimeš , Ing. Vladimíra Lesenská , Pavel Nadrchal , Vladimír Polášek , Ing. Michal Procházka , Petr Rydrych ,
Václav Šerejch , Mgr. Miroslav Švandelík , Mgr. Martin Štěpánek , MUDr. Leoš Voborník , Jana Kupcová , Jitka
Gažiová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-93-4/25
zodpovídá: Ivana Polášková
termín: 30. 6. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:56:54

34. Informace o placeném parkování na náměstí (bod číslo 33)
Předkladatel: Ing. Michal Procházka
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:56:59
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Důvodová zpráva:
Z důvodu probíhajících prací na stavební připravenosti pro instalaci parkovacích automatů na
náměstí, je nutné informovat zastupitelstvo a veřejnost o aktuálním stavu a plánovaných krocích.

Diskuze zahájena v 18:56:59

K tomuto bodu se vyjádřili: Mgr. Miroslav Švandelík, Mgr. Martin Štěpánek, MUDr. Leoš
Voborník, Ing. Lukáš Drozdík, Jitka Gažiová

Zastupitelstvo bere informace k bodu č. 33 - Informace o placeném parkování na náměstí
na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 19:08:00

35. Diskuze (bod číslo 34)
Předkladatel: Ing. Michal Procházka
Projednávání bodu bylo zahájeno v 19:08:07

Diskuze zahájena v 19:08:07

K tomuto bodu se vyjádřili: Jitka Gažiová, Mgr. Martin Štěpánek, Mgr. Miroslav Švandelík, Ing.
Michal Procházka, Petr Rydrych, Václav Šerejch, MUDr. Leoš Voborník, Ing. Vladimíra Lesenská,
Pavel Nadrchal, Andrea Tomášová, Iva Veselá

V 19:49:12 předsedající zahájil hlasování o procedurálním návrhu v tomto znění:

Zastupitelstvo města prodlužuje jednání Zastupitelstva města do 20:30.

Hlasování

pro:
(16) Ing. Lukáš Drozdík , MUDr. Jan Beránek , PhDr. Veronika Čepelková , Ing. Simona Gavláková , Roman
Klimeš , Ing. Vladimíra Lesenská , Pavel Nadrchal , Vladimír Polášek , Ing. Michal Procházka , Petr Rydrych ,
Václav Šerejch , Mgr. Miroslav Švandelík , Mgr. Martin Štěpánek , MUDr. Leoš Voborník , Jana Kupcová , Jitka
Gažiová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat

V 19:51:34 odešel Ing. Simona Gavláková, přítomno 15 z 17 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(15) MUDr. Jan Beránek, Jitka Gažiová, Roman Klimeš, Jana Kupcová, Pavel Nadrchal, Vladimír Polášek, Ing.
Michal Procházka, Václav Šerejch, MUDr. Leoš Voborník, Mgr. Martin Štěpánek, PhDr. Veronika Čepelková,
Ing. Vladimíra Lesenská, Petr Rydrych, Ing. Lukáš Drozdík, Mgr. Miroslav Švandelík

Omluveni: (1) Ing. Mgr. Markéta Píšová Ph.D.
Nepřítomni: (1) Ing. Simona Gavláková

V 19:54:15 přišel Ing. Simona Gavláková, přítomno 16 z 17 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(16) MUDr. Jan Beránek, Jitka Gažiová, Roman Klimeš, Jana Kupcová, Pavel Nadrchal, Vladimír Polášek, Ing.
Michal Procházka, Václav Šerejch, MUDr. Leoš Voborník, Mgr. Martin Štěpánek, PhDr. Veronika Čepelková,
Ing. Vladimíra Lesenská, Petr Rydrych, Ing. Lukáš Drozdík, Mgr. Miroslav Švandelík, Ing. Simona Gavláková

Omluveni: (1) Ing. Mgr. Markéta Píšová Ph.D.
Nepřítomni: (0)
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Ve 20:09:04 odešel MUDr. Jan Beránek, přítomno 15 z 17 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(15) Jitka Gažiová, Roman Klimeš, Jana Kupcová, Pavel Nadrchal, Vladimír Polášek, Ing. Michal Procházka,
Václav Šerejch, MUDr. Leoš Voborník, Mgr. Martin Štěpánek, PhDr. Veronika Čepelková, Ing. Vladimíra
Lesenská, Petr Rydrych, Ing. Lukáš Drozdík, Mgr. Miroslav Švandelík, Ing. Simona Gavláková

Omluveni: (1) Ing. Mgr. Markéta Píšová Ph.D.
Nepřítomni: (1) MUDr. Jan Beránek

Ve 20:11:59 přišel MUDr. Jan Beránek, přítomno 16 z 17 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(16) Jitka Gažiová, Roman Klimeš, Jana Kupcová, Pavel Nadrchal, Vladimír Polášek, Ing. Michal Procházka,
Václav Šerejch, MUDr. Leoš Voborník, Mgr. Martin Štěpánek, PhDr. Veronika Čepelková, Ing. Vladimíra
Lesenská, Petr Rydrych, Ing. Lukáš Drozdík, Mgr. Miroslav Švandelík, Ing. Simona Gavláková, MUDr. Jan
Beránek

Omluveni: (1) Ing. Mgr. Markéta Píšová Ph.D.
Nepřítomni: (0)

Ve 20:20:45 odešel MUDr. Jan Beránek, přítomno 15 z 17 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(15) Jitka Gažiová, Roman Klimeš, Jana Kupcová, Pavel Nadrchal, Vladimír Polášek, Ing. Michal Procházka,
Václav Šerejch, MUDr. Leoš Voborník, Mgr. Martin Štěpánek, PhDr. Veronika Čepelková, Ing. Vladimíra
Lesenská, Petr Rydrych, Ing. Lukáš Drozdík, Mgr. Miroslav Švandelík, Ing. Simona Gavláková

Omluveni: (1) Ing. Mgr. Markéta Píšová Ph.D.
Nepřítomni: (1) MUDr. Jan Beránek

Ve 20:21:46 odešel Roman Klimeš, přítomno 14 z 17 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(14) Jitka Gažiová, Jana Kupcová, Pavel Nadrchal, Vladimír Polášek, Ing. Michal Procházka, Václav Šerejch,
MUDr. Leoš Voborník, Mgr. Martin Štěpánek, PhDr. Veronika Čepelková, Ing. Vladimíra Lesenská, Petr
Rydrych, Ing. Lukáš Drozdík, Mgr. Miroslav Švandelík, Ing. Simona Gavláková

Omluveni: (1) Ing. Mgr. Markéta Píšová Ph.D.
Nepřítomni: (2) MUDr. Jan Beránek, Roman Klimeš

Projednávání bodu bylo ukončeno ve 20:24:29
Jednání ukončeno 16.06.2025 ve 20:24:50
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Ověřeno ověřovateli:

1)   17. 6. 2025 11:23  Petr Rydrych, v.r.

2)   18. 6. 2025 13:39  Roman Klimeš, v.r.

 
Podpisy odpovědných osob:

starosta(ka):
 

Ing. Michal Procházka, v.r.

místostarosta(ka):
 

Pavel Nadrchal, v.r.
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